



Metropolitan European Transport Limited

MET Deutschland GmbH
Formerstrasse 47
40878 Ratingen
Deutschland

Press release : Pressemitteilung

November 2014

Extension of LOF-Ost contract in Rhein-Main region for BRH Viabus

MET's subsidiary, BRH Viabus, is pleased to confirm the extension of its LOF-Ost contract with the transport authority for the Rhein-Main region, RMV.

The new contract will run for the maximum period of two years, commencing on 14 December 2014, using the existing fleet of buses.

The LOF-Ost contract provides a number of commuter, shopping and school transport services in the suburbs to the south of Frankfurt city centre.

BRH Viabus Managing Director Lars Kongsbak said: "We are pleased to continue our strong working relationship with RMV by extending this important contract."

ENDS

Fortsetzung des LOF-Ost-Vertrags im Rhein-Main-Gebiet für BRH Viabus

Die MET-Tochter BRH Viabus gibt heute die Fortsetzung ihres LOF-Ost-Vertrags mit dem Rhein-Main-Verkehrsverbund (RMV) für den öffentlichen Nahverkehr bekannt.

Der neue, auf der existierenden Busflotte basierende Vertrag mit einer maximalen Laufzeit von zwei Jahren tritt am 14. Dezember 2014 in Kraft.

Mit dem LOF-Ost-Vertrag werden verschiedene Nahverkehrs-, Einkaufs- und Schultransportdienste in den südlichen Frankfurter Vororten sichergestellt.

Lars Kongsbak, Geschäftsführer von BRH Viabus, sagte: „Wir freuen uns, mit der Verlängerung dieses wichtigen Vertrags unsere solide Zusammenarbeit mit dem RMV fortsetzen zu können.“

ENDE